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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a 2014. évi 
közmeghallgatáson, amelyen az önkormányzat be szokott számolni a közelmúlt 
tevékenységeiről. Utána természetesen önök kérdéseket tehetnek fel, egy kérésem van, hogy a 
kérések lehetőleg legyenek rövidek, amennyiben lehetséges kulturáltak, tárgyhoz illőek. 
Amire nem tudok választ adni, ígérem írásban fogok válaszolni. Egy fontos kérés, a 
hozzászóló mondja be a nevét, hogy tudjuk a jegyzőkönyvben is rögzíteni.  
2014. évben a testület 114.454.000 Ft összeggel gazdálkodott. Ebből szociális juttatások 
8.490.000 Ft. Beruházások összesen 69.000.000 Ft, ebből 39.000.000 Ft önerő. Ebből 
valójában nem lehet látni az igazi gazdálkodást. Somlyó Tibor - ha itt lenne,  elfoglaltsága van 
- az önkormányzat cégének a képviselője, és ő a kompetens arra, hogy a legfontosabb 
számokat elmondja. Hogy képbe legyenek, ez a Lábdihegyi Ökoturisztikai Látogatóközpont a 
mederrel és a mellette a kiszolgáló épületekkel, berendezésekkel, csónakházzal, parkoló 
kialakítása ez 257.000.000 Ft-os beruházás, ami egy ekkora nagyságrendű település életében 
nem elhanyagolható dolog. Ha a Balaton vízállása nem ilyen lenne, már befejeződött volna. 
Marad el egy homokozási munka tavaszra, mivel a támogatást többszöri nekirugaszkodás után 
kaptuk meg, köszönhetően az előző testület támogatásának és a Fürdő Egylet vezetőinek, akik 
erőt, energiát nem kímélve dolgoztak a sikeres beruházásért. 21 év óta elég fura helyzet volt 
ott a Lábdihegyen. A legrövidebb partszakasszal Badacsonytördemic rendelkezik. A tapolcai 
önkormányzat tulajdonában levő camping, meg egy katonai tábor, ami bizony…. máshol 
számolatlanul adták át a honvédségi területeket, itt nálunk szigorúan megtartották ezt. Én 
remélem, hogy ebben lesz változás. A kabinsorokat kell helyreállítani, igazítani, mert azt 
gondolom, hogy elég látványos tájba illő épületek készültek. Megfelelő parkolókkal, 
megfelelő meder résszel, azt gondolom, hogy ez nagyon fontos volt mindenkinek, mert e 
nélkül nem üdülőterület a település.  
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A faluban önerőből elvégzett munkák az árok kiépítése. Erre kértem egy árajánlatot, amit 
most megcsináltunk 1,5 millió Ft. Teljesen igazolja a valós számokat. Annyira adtak 
árajánlatot, de mi ezt lényegesen csökkentettük, bérből oldottuk meg. Tudják melyik az a 
kampányárok. Egy úr kampányároknak becézte el ezelőtt egy pár évvel. Ennek a kiépítése 
egybe több mint 10 millió Ft lenne. Mi saját erőből 3,5 év alatt rendbe raktuk.  
Az út szélesítése a temető mellett sok mindenre jó volt. Átláthatóság közlekedési 
szempontból, aki közlekedik a Kisfaludy utcán, sokkal jobb belátása van a járművekre. 
Másrészt felhasználtuk a medertöltésre ezt az anyagot. Ha valaki úgy gondolja, hogy ez a mi 
hobbink volt ez a mederfeltöltés az tévedésben van. 2004-es Kormányrendelet írja elő ezt a 
dolgot. Tapolca megkapta a vízjogi létesítési engedélyt, de nem élt vele. A honvédség meg 
egyszerűen lemaradt erről a dologról. Holott ha ők is részt vettek volna ebbe, lényegesen 
olcsóbb lehetett volna ezt megfinanszírozni. Egyetlen egy olyan meder kialakítás, amelyet a 
Balaton parton engedélyeztek.  
A régi temető sövénnyel való körül ültetése ez egy hosszú folyamat. Nagyon fontos, hogy 
valamilyen módon kezelve van az elődeink sírja. Próbáltunk már egyszer egy pályázaton 
keresztül nyerni tujákra, de valamilyen oknál fogva a tujákat betegség érte, most azt 
gondolom, hogy ez a zöld sövény megoldja. Szeretnénk tovább folytatni.  
Még a strandon a Goldstein árok, a Ranolder utcán keresztül jön le a víz és belemegy az 
állomás alatti bejáróba és a Balaton partot eléri. Annak a kialakítása és a mellette levő part 
létesítése 10 millió Ft-ba került. Be voltunk fogva, nem lehetett másra fordítani a dolgot. 
Elutasították tavaly az óvodára beadott pályázatunkat. Akkor 36 millió Ft-os pályázatot 
adtunk be. És amikor elutasították egyrészt azzal az indokkal, hogy nem eladósodott 
települések kapták ezt a kínálatot, másrészt nagyon sok volt a jelentkező. A 
Belügyminisztérium azt írta, hogy tudják, de kevés a pénz rá. Megint írtunk egy levelet, és 
december 13-án telefonáltak, hogy mehetek aláírni a Belügyminisztériumba. 25 millió Ft-os 
támogatást kaptunk, de ehhez az kellett, hogy lefényképeztünk 3 olyan óvodát, a vonyarcit, a 
zalagyömörőit és halimbait ahol sokkal, de sokkal jobb körülmények voltak. Ez alatt a 
bádogtető alatt nagyon sokan jártak ide óvodába. Amikor szét lett szedve a bádog, ami 
összetartotta az egész tetőszerkezetet, 1874-es beírás volt a faszerkezetbe. Tehát nagyon 
fontos volt a felújítás. Elkészült a tetőhéjazat megerősítése koszorúval, a teljes szigetelés. 
Épületgépészet, radiátorok, fűtéscsőelemek, 12 nyílászáró lett kicserélve. Durván olyan 26-27 
millió Ft-os beruházás lett ebből. Benne volt az alkuban és nagyon fontos volt, hogy a 
szomszédos kerítés, ami nagyon omladozó volt már, ott meg kellett erősíteni, újraépíteni 
mivel van két kutya ott. Ahol gyerekek vannak, ott vigyázni kell. Ez is elkészült, pályázaton 
kívüli pénzből készült el.  
A faluhoz tartozik még az alapítvány, amelyről önök félre vannak tájékoztatva. Ezt az 
alapítványt néhai Farkas László alapította, és ezt meg lehet örökölni, ha valaki polgármester 
lesz. Mert úgy van az alapszabály készítve, hogy a mindenkori polgármester a kuratórium 
elnöke. Ezzel az alapítvánnyal 2 évig nem foglalkoztam, később nekiálltam. Csak az idén ez a 
zongora, ami 12 millió Ft-os, ami vasárnap is szólni fog, szívesen látjuk önöket egy 
könyvbemutató kapcsán, és 10 millió Ft-ért egy borászati bemutató helynek az építése, 
szombati napon, aki itt volt nagyon jól lehetett használni, be lehetett állni többek közt az eső 
elől. Plusz még egy támogatás, többek közt erre fordítottuk. Durván 25 millió Ft-ot forgatott 
meg az idén a Badacsonytördemic Községért Alapítvány. Plusz még beruházásként nagyon 
fontos, hogy a Lábdi strandnak bővíteni kellett a szennyvízátemelő medencéjét-tartáját egy 
3m3-esre, plusz egy nagyobb teljesítményű átemelő szivattyúval kiegészítve egy korszerűvel. 
Ehhez az önkormányzat az alapítvánnyal együtt 1 millió Ft-tal járult hozzá. És ez pályázaton 
kívüli pénz volt. A jövő szezonban itt nagyobb terhelés fog lenni a Turisztikai 
Látogatóközponton. Hajókkal van felszerelve, kiállítások vannak, bízva abba, hogy akik ott 
vannak, azok tudják működtetni ezt rendesen, hogy egy forgalmas jól látogatható hely legyen. 
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Rendezvényeink általában a szokásosak. A kocsonyaverseny, Tanúhegyek túrája, 
Szürkemarha Ünnep, Márton napi vigaszságok nagyon sok embert mozgatunk meg, Forralt 
borfőző verseny. Közmunkapályázaton 2014 évben 26 főt foglalkoztattunk. A Szürkemarha 
Ünnepre adtunk be egy pályázatot, amit elutasítottak, de egy miniszteri keretből az Alapítvány 
kapott támogatást.  
Rendeletek a temetkezésről és a temető rendjéről szóló rendelet, a közterületek elnevezéséről 
szóló rendelet történt meg ezek megnézhetők.  
A faluház nyitva tartásának a módosítása van folyamatban most. Mivel nekünk is oda kell 
figyelni, és leginkább helyieket kell foglalkoztatni, Pálné Vera kikerült a látogatóközpont 
vezetésére és nem veszünk fel senkit a faluházba, nincsen szándékunkba. Valószínűleg 18 
óráig lesz a faluház nyitva, ezt még végig kell gondolnunk, én támogathatónak tartom, hogy 
így legyen, a könyvtár is működjön és a szolgáltatások is működjenek. Elég sok kiállítás van 
az önkormányzatnál, higgyék el, hogy nagyon sok információhoz jutok, ekkora nagyságrendű 
településen átlagon felül van a kiállítások száma, amelyek azért látogatottak is és tudnak már 
róla. A faluház udvarán épült kemencét - 7 éves elmúlott - nagyon sokan veszik igénybe, 
bármikor ingyenesen, ha valaki kéri, rendelkezésre bocsátjuk. A civil szervezeteknek az 
önkormányzat 1.120.000 Ft támogatást nyújtott az idén.  
A 2015. évi tervek között szerepel a hegyi út rendezése. Valamit ki kell találnunk rá, nem 
zárkóznak el, csak csúsznak bizonyos dolgok. Lehet, hogy áthidalás végett kátyúztatni 
kellene. Azt gondolom, hogy ez fontos lenne. Be vannak tervezve közművek, közművek 
építése, vizet felvinni és a szennyvizet lehozni, ezért nagyon nagy beruházást nem szabad 
folytatni. Folyamatosan tárgyalok ezzel a Kárpáthia nevű céggel, mivel alá van írva egy 
együttműködési megállapodás, hogy készítsék elő ezt a beruházást, amely érinti a Rodostó 
házat, érinti az utakat, érinti a régi faluházat és egy belső medencés kikötőt. Amire úgy tudom 
már egy 4000 m2-es Balaton-parti terület átadásra került területcserével. Két olyan rétet 
ajánlottunk fel, aminek az értéke 13 aranykorona, ennek a területnek az értéke, pedig amit 
átveszünk 3 aranykorona. Összehasonlítva esős időben a mocsaras világ és a lenti 
értékkülönbség máshol jön elő. Ha csak az Ökoturisztikai Látogatóközpontot nézzük, ami 
2002-ben 500.000 Ft-ra volt értékelve, mikor elindult a pályázat akkor kellett értékbecslést 
csinálnunk és csak a területnek 319 millió Ft volt az értéke. Ha rászámítjuk az elkészült 
beruházás értékét, akkor félmilliárdos vagyonnal gyarapodott a település vehetjük ezt így is.  
A település nincsen eladósodva nincsenek tartozásai, inkább kintlévőségei vannak a pályázat 
kapcsán. Ha odafigyelünk egy feszes költségvetés mellett, akkor jól működtethető a település. 
Egyébként keresik a kapcsolatokat, bízom abban, hogy további fejlesztések várhatóak. 
Ragyogó szép helyen lakunk, ami azzal jár, hogy munkahelyeket is lehet teremteni. Én azon 
vagyok, higgyék el, hogy minél jobbat kihozni a településnek. Minél több fiatal maradjon 
meg itt helyi lakosnak, és inkább még költözzenek ide, mint távolodjanak el a településtől. 
Elmondtam, amit szerettem volna, higgyék el én maximálisan a településért vagyok! Amit 
tudok, megteszek, elmegyek a végtelenségig ameddig csak lehetséges. Én bízom abban, hogy 
önök támogatnak ebben és akkor talán mindenki jól jár. Köszönöm, hogy meghallgattak! 
Köszönet tényleg a Slíz Juditnak és az előző testületnek, akik támogatták ezeket a 
beruházásokat. Lehet feltenni kérdéseket. 
 
ZSÁR LÁSZLÓNÉ: A faluház nyitva tartásával kapcsolatban szeretném elmondani, hogy ez a 
18 órás nyitva tartás ez teljesen felesleges. A fiatalok 16-17 óráig dolgoznak, hova jöjjenek itt 
18 óráig. Itt szó nem esik arról, hogy a fiatalokat valamibe nézik. Azt mondja, hogy nagyon 
szívén viseli a települést, hát én nem nagyon veszem észre. A fiataloknak eszébe nem jut 
csinálni egy helyiséget klubnak vagy használják arra, amire akarják. Februárban beadtam én 
egy beadványt, és szóvá tettem, hogy ennek a falunak nincs egy rendes buszmegállója. Na, 
azóta sincs, ígéretet kaptam, hogy a nyáron meg lesz csinálva. Annyi lett, hogy a megálló 
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tábla 5 lépéssel át lett helyezve. Azt a nyomorult követ már nem tudták odatenni. Ha kilépek a 
faluból, látom, hogy mindenhol térköveznek, járdát csinálnak csak pont Tördemicen nem 
kerül rá pénz. Hát nem úgy látom, hogy igen a szívén viseli ezt a falut! Köszönöm! 
 
KOLOZS SÁNDORNÉ: A stranddal kapcsolatban szeretném elmondani, hogy az mind a 
Tördemiciek tulajdona volt, és elvette Tapolca 1969-ben. Miért kell most megvennünk 
Tapolcától? A katonaság is megszűnt, én érdeklődtem, hogy mi van vele. Adják vissza a 
tulajdonosoknak! Bérelték a katonák is Tapolcától. Mennyi pénzt szedett be akkor Tapolca 
ebből! Azt mind a háború után szedték el a tulajdonosoktól. Miért került az Tapolcához, és 
miért kell visszavásárolnunk Tapolcától. Ha a katonaság megszűnt miért nem adják vissza.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A buszmegálló jogos, foglalkozunk vele, éppen most van 
egy árajánlatkérés. Én nem hiszem el azért, hogy a fiatalok annyira ki lennének szorítva. Jó 
pár fiatal, ha helyet kér születésnapra meg egyéb rendezvényre a gyógyszertár melletti 
helyiséget még így az óvodások mellett is megoldottuk. A fiúk közül, aki testépítő, ingyen és 
bérmentve használhatják a helyiséget bármikor. Bármelyik fiatal, ha megkeres, bármilyen 
kérdése van, nyitott vagyok arra, hogy a megoldásra törekedjünk. Bármilyen témában 
nyitottak vagyunk a megoldásra. A buszmegálló, igaza van önnek nem szép, csúnya. Valamit 
ki fogunk találni, csak ott nem egyszerű a dolog, mert járda van. Régen alakították ki, 
ráadásul a másik buszmegálló magánterületen van, a Tóth Sándorék felől. Olcsó építészeti 
megoldást kell találni, ami megoldható. Az, hogy az iskola busz megállója ide lett kialakítva, 
nem az én időmben történt, sajnálom. Ha sikerül lépni a Rodostó házas projektben, akkor 
ígérem, hogy áthelyezzük a buszmegállót ön elől, akkor nagyobb lesz majd a mozgásterünk. A 
beálló, ami ott van, a régi mozinál magánterületen van. Kicsi a mozgástér. Ennyit tudok 
mondani! Elfogadható? 
 
ZSÁR LÁSZLÓNÉ: A bádog buszmegálló magánterület, jogos. De a gazdája azt mondta, 
hogy a polgármesteri hivatal bár venné meg azt a területet, mert nem tudja semmire használni. 
Ő örömmel odaadná azt a területet a hivatalnak, vegyék meg! A másik, hogy a fiataloknak itt 
van ez a konditerem, igaz! Beígérték nekik februárban a 100.000 Ft-ot, nem vették fel a 
fiatalok, mert gyűjtögetik a pénzt hozzá. Bocsánatot kérek, nincs a hivatalnak azért annyi 
pénze, hogy kipótolják nekik! Megígérték, hogy kapnak valami fejlesztést, de a mai napig 
nincs felhasználva! A gyerekek gyűjtsék maguknak össze, ha valamilyen fejlesztést akarnak! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A civil szervezetek a kért támogatást megkapták, ha 
megkerestek volna bennünket biztos ők is megkapták volna a pénzt. A kempinggel 
kapcsolatban annyit tudok mondani, hogy perbe állunk Tapolcával. Nem tudom, hogy 
tudomásod van-e a dologról, bepereltük Tapolca önkormányzatát a tulajdonjog miatt. Hosszú 
történet, Veszprémben elbuktuk, aztán elbuktuk Győrben az ítélőtáblánál is és a kúriánál is. 
Mindig szerettem volna hozzászólni a tárgyaláson, voltak különféle érveink, nem sikerült. 
Ügyvédet váltottunk, és azóta kikérték a kormányhivataltól azt az anyagot, amire hivatkozott 
a Tapolca. Ők arra hivatkoztak, hogy 1994-ben kérték az átírást Tapolca javára. 1993-ban 
bérbe adják, mint kizárólagos tulajdonos s közben kiderül, hogy nem is az ő tulajdonuk, 
hanem a Magyar Államé. Ők arra hivatkoznak, hogy 1994-ben kértek egy átírást a 
földhivataltól, és ezt 1995-ben újból megismétlik, ami viszont már törvénytelen. Kikértük ezt 
az 1994-es dolgot, amit benyújtottak a bírósághoz, a kormányhivatal ezt cáfolta. Tapolca 
részéről teljesen új helyzet állt elő, mert törvénytelenül írták át a kempinget Tapolca 
Önkormányzata javára. Nem tudják bizonyítani, nincsen birtokukban ilyen írás, és a per újra 
felvétel kapcsán valószínűleg más eredmény fog kijönni. Nem azt mondom, hogy Tördemicé 
lesz de, hogy Tapolcáé sem, az biztos. Valószínűleg a Magyar Állam birtokába fog kerülni, 
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aztán onnan majd döntenek, hogy mi lesz a sorsa. Azt akarom mondani Éva, hogy ez a dolog 
még nem futott le. 
 
KOLOZS SÁNDORNÉ: Ha gondolod, én hazafutok a tulajdonlapomért, ha kell. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem kell. Ezzel a dologgal kapcsolatban nagyon képben 
vagyok. 
 
KOLOZS SÁNDORNÉ: Ne engedjél nekik! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem engedek! Nem tudom mikor, majd értesítjük a 
lakosságot, hogy miként áll ez a dolog, én azt gondolom, hogy teljesen új helyzet állt elő, 
végig mondtam, hogy itt gondok vannak. Egyrészt kellett volna egy vagyonátadó bizottsági 
támogatás meg egy testületi határozat Tapolca részéről, hogy kérhessék, ezt a dolgot, egyik 
sincs mellé csatolva, ha lesz folytatása, beszámolok róla, ígérem!  
 
STOCKINGER LÁSZLÓ: A Tavasz utcában több növésben levő kátyú létezik, én szoktam 
feltölteni sóderrel, de az nem ér semmit. Ha az önkormányzat feltöltené, annak örülnék. 
Tavasz utca és a Hősök útja kereszteződésében van az a 3-4 lépcsőfok, amit annak idején 
szocialista módon megcsináltak, ugyanis minden eső megáll a lépcsőfok legalján, amin télen 
hatalmasat lehet esni. Egy tisztességes nyugdíjas kitörné a nyakát. Arra kellene 3-4 cm betont 
még ráhúzni és akkor nem áll meg rajta a víz. Néha gyalogolni is szoktam, piros pont a 
hivatalnak, hogy a szomszédom belógó tujafáit szocialista módon azért megnyesték. A 
templom előtti ágak le akarják kapni az esernyőmet a kezemből. Érdemes lenne 2-3 méterrel 
visszametszeni. A Tüzép után levő reklám árok vagy választási árok az aztán balesetveszélyes, 
mert ott elég rendesen kiöntött a víz. Ha nem tudják a szintet beállítani én nagyon szívesen 
adok nekik ingyen és bérmentve egy vízszintmérő készüléket. Azt az árkot be lehet vezetni a 
cigányhíd alatti árokba és nem az útra folyik ki a víz. Ez 3-5 millió Ft helyett pár százezer 
forintból kijön. Köszönöm ennyit szerettem volna mondani. 
 
ÁRVAI ESZTER: Nem tudom, hogy a 71-es főútnál levő buszmegálló a Szigliget felől levő 
oldalon kihez tartozik, de ott sem egy ülő alkalmatosság sem egy beálló nincsen. Az én 
gyerekem heti rendszerességgel utazik, ha esik az eső le kell vinnünk Badacsonyba, mert nem 
tudunk felszállni a buszra. Mert mire észlelnénk a buszt, hogy jön, addigra már késő, mert 
nem tudunk átfutni a túloldalról a buszmegállóból. A belógó faágak miatt a nyáron 
számtalanszor otthagyta a busz, mert nem vette észre, hogy ott áll a buszmegállóban.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tehát a Balaton parti oldalon. Jó, rendben. Annyit tudok 
mondani Laci a lépcsőre, hogy van igazság benne, de ott van egy nagy alapozású csilleszállító 
pálya sztenderd, azért van olyan magasan megcsinálva. Lehet, hogy nincs a legjobban 
kialakítva, de majd megnézzük és orvosoljuk ezt a dolgot? Mindenhogyan kell majd 
valamilyen kátyúzást csinálnunk, én azt gondolom, hogy végig nézzük és megpróbáljuk 
orvosolni. 
 
STOCKINGER LÁSZLÓ: Faág levágás? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azt hittem már levágták! 
 
STOCKINGER LÁSZLÓ: Ellenőrizni, ellenőrizni, ellenőrizni! 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mielőtt ilyen nagy tapsviharra szakadnak én nem 
főállású polgármester vagyok! Egyet vegyenek figyelembe 12 év óta. Kicsit azt gondolom, 
hogy mérsékletesen jó? 
 
CSONKA IVETT: A konditeremhez hozzászólva, én írtam a kérelmünket, támogassanak 
minket. Nekünk akkor az lett mondva, hogy 100.000 Ft-nál ne kérjünk többet, önerőből 
teremtsük meg a többit. Azt is mondták, lehet, hogy kevesebbet fogunk kapni, a többit meg 
oldjuk meg, ahogyan tudjuk. A klubhoz hozzátéve, jelenleg klubba nem az én korosztályom 
jár, hanem a nálam fiatalabbak. Nemcsak névnapon vagy szülinapon szeretnék az időt 
eltölteni közösen főleg télen, mert nyáron esetleg kint is beszélgetnek itt-ott, amíg el nem 
zavarják őket, mivel hangosan beszélgetnek. Egy klubhelyiség kialakítása a nálunk 
fiatalabbaknak nem lenne butaság. Télen senkihez nem fognak bemenni, mert senkinek a 
szülei nem fogják a 10-15 fős csoportot elnézegetni. Nem akarnak mást csinálni, mint játszani 
egy videojátékkal, megnézni egy filmet. Ennyi köszönöm! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egyszer már kipróbáltuk ezt, ez egy rész igazság. Úgy jó 
8-10 évvel ezelőtt reggel estek ki fiatal gyerekek ebből a napközi helyiségből. Kezelhetetlen 
állapotok voltak, azt mondtam akkor, hogy inkább távolságtartás. Nyitni kell a fiatalok felé én 
ettől nem is zárkózom el, de óvatosan. Néha azért visszaélnek a fiatalok is ezekkel a 
dolgokkal. Valamilyen alternatívát majd kitalálunk. 
 
CSONKA IVETT: Erre azért visszareagálnék. Nem 12-13 éves gyerekekről volt szó, hanem 
18 év felettiekről. Szórakozási lehetőség nem lévén a környéken, és fel sem veti őket a pénz. 
Hát igen előfordult, hogy szórakoztak és akár………., de szerintem itt közülünk senki sem 
volt szent és nem növesztett angyalszárnyakat. Úgy gondolom, hogy ez nem ok arra, hogy a 
fiatalságot az utcára vigyük. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem dobjuk az utcára! 
 
CSONKA IVETT: De ott vannak! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Bárki bármilyen kéréssel jön hozzánk, hogy szeretne 
valamilyen rendezvényt csinálni, mindig nyitottak vagyunk erre. 
 
CSONKA IVETT: Hazaérnek a fiatalok, nem tudnak mit csinálni. Nincs egy kocsmánk, nincs 
egy presszónk, semmi nincs, ahova el tudnának menni. Bármilyen szabadidős elfoglaltságot 
mondhatnék. Akár biliárd vagy csocso, vagy akár pingpongozni mivel régen azt is lehetett. 
Télen a mínusz 8 fokba nem megyünk fel a fűtetlen iskolába. Tényleg az ég adta egy világon 
semmi lehetőségünk nincs. Az, hogy meg van engedve, hogy születésnapokkor leülhetünk a 
sörpadokra a gyógyszertár melletti terembe ez elég sovány vigasz, én úgy gondolom!  
 
JOÓ FERENC: Én azt szeretném felvetni, hogy régen a kőhídnál volt elhelyezve szemetes és 
az le lett szedve. Vissza lesz-e rakva, vagy mi a cél? Illetve a Zöldfa utcában sincs szemetes 
elhelyezve. Jönnek a csoportok a vasútállomásról és eldobálják a csokoládépapírt és 
mindenféle papírokat a posta és a mi házunk elé. Azt szeretném kérdezni, hogy utcai 
szemetesek telepítésére van-e valami remény? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Általában ódzkodom az ilyen nyílt utcai szemetesektől. 
Aki Lábdiba megy, az látja, hogy sok helyen hihetetlen módon kezelik az ilyen szemeteseket, 
ezeket használják mindenféle lim-lom elhelyezésére, púposra rakják szemeteszsákokkal és 
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egyebekkel. Megnézzük, de nem örülök az ilyennek, mert ahol szemét van, ott szemét 
keletkezik. Itt először az emberi fejekben kellene rendet tenni. Általában a túrázók lehozzák a 
hegyről a szemetet. Van azért az emberek között olyan, aki nem így kezeli ezt az egészet. 
Nem vagyok 100 %-ig biztos benne, hogy megoldja ezt egy szeméttartó. Meg kell nézni a bolt 
előtti szeméttárolót, ott, ahol a kerékpárosok járnak el. Úgy szórják bele, ahogyan kell. 
Zömmel a boltosokra marad, de a haszon is az övék. Ez nem oldaná meg a problémát, sokkal 
rosszabb helyzet állna elő, ha kihelyeznénk végig ilyen szemeteseket. Én részemről nem 
tudom támogatni ezt. 
 
TATÁR JÓZSEF: Van Lábdihegyen egy külterületi ingatlanom. Tavaly decemberben 
felkerestem az önkormányzatot, Joó Ferenc urat, hogy adjon nekünk egy tájékoztatást a 
szemét témához, hogyan álljunk hozzá, mivel az Orgona utca 100-150 méter szakaszon 
szabályos szeméttelep. Tájékoztatás helyett Joó Ferenc úrtól nem tájékoztatást kaptam, hanem 
egy cinikus, arrogáns szabályos eligazítást. Meg voltam szégyenítve. Állampolgárként 
visszakérdeztem, hogy ezeket a dolgokat miért így kezelik. Aki mond a-t, mondjon b-t is. Én 
ezt az urat otthagytam, nem tudtunk szót érteni és nem láttam értelmét a további értelmetlen 
beszélgetésnek. Ezért kérem az önkormányzatot, hogy ezt a szemétkezelési ügyet jó lenne egy 
olyan emberhez irányítani, akinek van empátia készsége és ezt a dolgot kezelni tudja. Én 
szeretném felajánlani az önkormányzatnak a segítségemet, nagyon sokat járok az Orgona 
utcába. Adjanak felhatalmazást nekem arra, hogy azokat az embereket, akik ott élnek, 
közvetlen elbeszélgetés révén meggyőzzem arról, hogy alakítsunk ki egy olyan 
szemétgyűjtési rendszert, ami megfelel a környezetnek. Ez lett volna a mondandóm, hogy én 
a segítségemet felajánlom, de szeretnék egy olyan illetőt kérni az önkormányzat részéről, aki 
támogatna engem ebben a munkában. Ha én elkezdek ott egyedül kószálni össze-vissza a 
lakosok között, még azt hihetik, hogy besurranó vagyok. Köszönöm szépen! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Azt hiszem teljesen jogos a felvetés. Durván májustól 
szeptemberig van ez a nagyon nagy túlterhelés. Az Orgona utcában már sok bejáráson voltunk 
a Remondis Kft-vel is, át kell gondolnunk, hogyan tudnánk ott a szemétgyűjtést megoldani. A 
szemétgyűjtő kocsi után az önkormányzat közmunkásai még egy takarítást elvégeztek. 
Hozzátartozik a dologhoz az, hogyha nem megfelelő zsákban volt a szemét el sem vitték, 
vagy ha szabadon volt a kutyák széthordták. Két hete disznót lőttek le. Lassan kezelhetetlenné 
válik ez a dolog, jogos a felvetés, összetett probléma és fontos a mielőbbi megoldás. Szomorú 
ez a hivatal részéről, fogunk lépni ebben a témában, az, hogy egy hivatal dolgozója ilyen 
stílusban ily módon beszél egy ügyféllel. Én elég régóta vagyok polgármester, bármikor 
szombaton-vasárnap elérhető, és nyitott vagyok, hogy fogadjam a dolgokat. Lehet, hogy néha 
én is talán ingerült vagyok, de azt tudni kell, hogy aki ott van annak elsősorban az ügyfelet 
kell kiszolgálni. Azért van ott, az önkormányzat a lakosságért van. 
 
TÓTH SÁNDORNÉ: Én is a szeméttel kapcsolatban írtam fel néhány gondolatot illetve a 
szemétszállítással kapcsolatban. Mert amíg a fejekben nem alakul ki, hogy eldobom azt a 
szemetet vagy nem, addig is a szeméttel kapcsolatosan kezdeni kellene valamit. Hónapokon 
keresztül Lábdihegyen a buszmegálló mellett is, a vasútállomásnál is a tömkelege a 
szemétnek. Én azt nem értem, hogy arra járnak az önkormányzat a dolgozói is, polgármester 
úr is. Nincs arra ember, hogy beszólok telefonon, hogy vigyétek el a szemetet. Ez nagyon régi 
dolog, ez nem egyéves meg kétéves dolog. Szeretném megkérdezni, hogy a szemétszállítás 
miért lett átváltoztatva Lábdihegyen hétfőről szerdára? Nyári viszonylatban mindig hétfőn 
szállították el a szemetet, pontosan azért, hogy ne legyenek kint a nyaralótulajdonosok által 
kirakott szemeteszsákok három napon keresztül. Valóban széttépik a kutyák vagy a disznók… 
Nagyon-nagyon csúnya látvány, egészségügyi szempontból meg aztán megint csak. A Lábdi 
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állomásnál levő vállalkozói reklámtáblának a rendbetartása illetve renoválása kinek a 
feladata? A vállalkozóké, vagy …. Kb. 2004- évben került ki a vasútállomáshoz, azóta ahhoz 
hozzányúlva nem volt. Azt nem értem, hogy nap mint nap eljár ott mindenki, nem tűnik fel, 
hogy a településen egy ilyen táblával fogadják az ide érkező nyaralókat, kirándulókat. Lehet, 
hogy valóban a kirándulók dobják el a legtöbb szemetet, de megoldást kell rá egyszerűen 
találni. Össze kell gyűjteni a szemetet valakinek. Ha nem a Remondis Kft., akkor valakinek a 
településen, ahhoz, hogy tiszta legyen a település tényleg. Ne kelljen az embernek szégyellnie 
magát, erre valamilyen megoldást kell találni. Ez nem egy 1 éves dolog, hanem évek óta így 
van. Ezt szeretném tudni, hogy kinek a feladata annak a táblának a rendbetétele. Én már 
többször felvetettem és ígéretet kaptam rá, hogy rendbe fogják tenni. Tényleg nagyon örülünk 
a strandnak, nagyon örülünk a két gyönyörű épületnek, de ha ilyen dolgok rondítják ott a 
környezetet hát……  
Én is szívesen hallottam volna arról, hogy a képviselő-testület mit tett azért, hogy a fiatalok 
jobb helyzetbe kerüljenek Badacsonytördemicen, Lábdihegyen, de ugyanúgy az idősek is. 
Nem hallottam arról, hogy az idősekkel, hogyan törődik a képviselő-testület vagy a falu. Pl: 
ha a mindenki karácsonyára egy idős ember nem tud eljönni, akkor neki, hogyan jelzi az 
önkormányzat, hogy karácsony van? Mert ez korábban nagyon jól működött annak idején, 
amikor az én édesanyám is élt.  
2000 előtt kerültek fel a villanyoszlopokra a virágtartók. Még a Jövőnkért Egyesület 
jóvoltából, ők kezdtek el virágosítani a településen. A civil szervezetek a településen 
szerintem jól működnek. És nemcsak egy civil szervezet! Minden civil szervezet igyekszik 
valamit tenni a településért. Az azért nem várható, hogy csak a civil szervezetek 
virágosítsanak, vagy ha nincs virágosítás, akkor le kell szedni azokat a virágtartókat, mivel 
nincsenek lefestve, rondák, igénytelenek, nem tudok rá mást mondani. Egyébként a mi 
csoportunk a Nők a Balatonért Egyesület helyi csoportja igyekszik egy kis sarkot rendbe 
tartani és széppé tenni. 2003 óta tudja polgármester úr is, hogy mi voltunk az elsők akik 
megmozdultunk a strand környékén. Amikor még be sem lehetett menni a strandra mi 
virágosítottunk a környékén azért, hogy aki ide jön Tördemicre vagy Lábdiba az legalább egy 
kicsit gondozottnak, és szépnek ítélje meg a települést. Valóban elveszi a civil szervezetek 
kedvét, hogyha csak bírálva vannak. A múltkori képviselő-testületi ülés után hallottam, hogy 
vita keletkezett a Pappné Jolikával és az egyesület is szóba került, hogy az egyesület nem tette 
jól és cikket jelentetett meg, azért mert a park közepében az építkezés során 3 vagy 4 autónak 
parkolót csináltak. Azt gondolom, hogy az elv is, hogy egy közösségi parknak a területére 3 
autó a parkolóját….biztosan van rá magyarázat, meg is értettük, odébb vittük a padokat, 
felújítottuk, virágosítottuk, meg ezután is fogunk virágosítani, akkor is, ha esetleg a csoport 
már nem is marad meg. Köszönöm szépen! 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ: Erzsike csak annyit szeretnék reagálni a mindenki karácsonyával 
kapcsolatosan, az idősekkel kapcsolatban, most is vannak a Vöröskereszttől jelen, ők is 
igazolhatják, hogy minden évben évek óta az egyedülálló időseket főleg a 90 év körülieket 
egy kis csomaggal ajándékozzák meg. 
 
TÓTH SÁNDORNÉ: A Vöröskereszt. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szemét ügyben van jogos dolog, de azt felelősen merem 
mondani, hogy egy héten háromszor-négyszer járják végig traktorral és szedik össze a 
szemetet. Azt gondolom, ha itt van ez a Nők a Balatonért Egyesület, tegyen ő is ezért a 
dologért. Azt gondolom, hogy nem korfüggő a Nők a Balatonért Egyesület, lehetett volna, 
lehetne nyitni fiatalok felé. Tegye fel a fiatalok közül a kezét ki a Nők a Balatonért Egyesület 
tagja? Nézz körül! Mert a fiatalokkal kezdted! Hány fiatal van az egyesületben, hány fiatalt 
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szerveztetek be! Akik nagyon hasznosan tudnának tevékenykedni és mozgósítani. Való igaz 
énnekem is van valamennyi részem, közösen csináltuk ezt a dolgot. Akkor abban a 
helyzetben, amikor a bérlő, hogyha egy kicsivel hangosabb volt a hangszóró elzavart 
mindenkit. Jó búcsúk voltak, gratulálok nagyon jó kezdeményezés volt és lehetne folytatni 
tovább. Akkor egy egészen más helyzet volt. Egy szűk szigetre csoportosult ez a dolog. Ezt 
nem én találtam ki, meg kellene értenetek, hogy 4 parkolóhelyet muszáj volt kialakítani, 
máshol nem volt hely. Csak oda lehetett. Zöldek, akik nagyon erősek nem engedtek elvenni 
több zöld területet. Egyszerűen kényszerhelyzet állt elő. Ez nem az én elképzelésem volt, 
hogy autókat tegyek oda. Ez volt a megoldás. Nem akarom mondani, de itt nagyon sok BFT 
elnök megfordult, míg a Nők a Balatonért Egyesület által semmi nem történt. Még ennek a 
dolognak is négyszer kellett nekimenni, hogy egyáltalán ez a lábdihegyi épület eltűnjön és 
egy teljesen új látogatóközpont épüljön föl. Bízom benne, hogy nagyon jól fog működni. Én 
hiszek ezekben a dolgokban, és most azon megy a dolog, hogy 4 parkolóhely el lett véve. 
Várjatok egy kicsit, majd bővül a hely, és akkor lehet terjeszkedni tovább, a világ folytonos 
átalakulásból, változásból áll, ezt kell kieszközölni. A szemetet meg úgy ahogy tudjuk…. 
Vannak olyan emberek, akik soha sem fognak megváltozni, el fogják dobni a szemetet, de azt, 
hogy ugrásra készen mindig ott legyen valaki, ezt nem merem megígérni. Idáig is azt hiszem 
megoldottuk! A tábla jogos, el fogjuk takarítani, én már szerettem volna. Megbeszéljük, az 
érintettekkel mi legyen, ha kell, lefestetjük, ha akarnak, tegyenek új reklámot rá. Valóban 
ronda. 
 
TÓTH SÁNDORNÉ: Én csak azért hoztam elő ezt a parkoló ügyet, mert azt kellett 
meghallanom, hogy ez nem a Nők a Balatonért Egyesület, hanem a Nők a Balaton Ellen 
Egyesület, mert felszólaltak a park ellen. Sajnos, muszáj volt elmondanom, mert 
visszamondják nekem is. 
 
BOLYA JÁNOS: Néhány dolgot szeretnék kérdezni a képviselő-testület tagjaitól. Nem bántó 
szándékkal, inkább azért, hogy nehogy úgy legyen, ahogy volt. Amikor a Joó Ferencnek volt a 
kortes beszéde, itt a Kövesdi úr és a lánya is - a fiatalemberrel nem találkoztam még -, olyan 
ígéretekkel, hogy mi lesz, mit csinálnak meg, hogy csinálnak. Ha úgy csinálnak, mint az előző 
ciklusban akkor én azt kérem, hogy inkább mondjanak le. Mert ennek nem sok értelme van. 
Ha jobban belegondol Sándor, a negatív véleményen kívül mit tett a településért? Legyen 
szíves már most mondhatja! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Had válaszoljak mindjárt! Én fel sem szólaltam a Joó Ferenc 
a bemutatkozásán. 
 
BOLYA JÁNOS: Én nem mondtam, hogy felszólalt, csak ígéreteket tett! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A lányom felszólalt, ő bemutatkozott! Az előző ciklusban 
nem ellenkeztem, hanem a jogszabályoknak megfelelően végeztem a munkámat! Nekem az a 
dolgom, hogy ellenőrizzem az önkormányzat gazdálkodását, nem az, hogy ide futkozzak, meg 
oda futkozzak rendezvényekre. Mert önnek az a legnagyobb gondja velem szemben, hogy 
nem járok a rendezvényekre. Én 22 évig jártam annyit rendezvényre, hogy meguntam már. És 
mást nem láttam 22 évig, mint a közös vagyonnak az elherdálását! Mert abból mulattak a 
közös pénzből! 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Köszönöm szépen a lehetőséget. Én bemutatkoztam azon a 
rendezvényen, nem ígérgettem, hanem elmondtam, hogy mit tudok nyújtani. Nem ígérgettem, 
hanem elmondtam, hogy mit fogok tudni tenni. Most eltelt másfél hónap, szerintem az alatt a 
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másfél hónap alatt még nem volt lehetőségem nekem sem és az új testületnek sem arra, hogy 
bármilyen látványos vagy az önök által látott dolgokat megtehessük. Igazából azt tudom 
mondani, hogy várjuk meg a következő évi meghallgatást, amikor velem vagy Gergővel vagy 
Imivel kapcsolatban olyan kérdéseket tetszik feltenni, hogy mit csináltunk egy évig, mert 
jelen pillanatban másfél hónap telt el. Ha rendezvényekről van szó, elég sok rendezvényen 
voltam itt az utóbbi időben, de képviselőségem előtt is vettem részt rendezvényen. Sőt 
gyakorlatilag társadalmi munkában a templomot is takarítom a keresztanyámmal együtt. Nem 
szoktam látványos dolgokat tenni azért, hogy megismerjenek, felismerjenek az utcán. 
Gyakorlatilag 35 éve élek itt. Amikor hívnak, akkor megyek! Nem ígérgetek, hanem 
dolgozom, ha valami javaslata van, azt szívesen veszem! A másfél hónapért legyen szíves, ne 
kérdezze meg, hogy mit csináltam, még nem volt időm erre! Köszönöm szépen! 
 
BOLYA JÁNOS: Ez egy pozitív valami, hogy egyáltalán szándékozik valamit tenni 
településért! Nem úgy, mint az édesapja, aki a vagyonra vigyáz! Természetesen a testület 
dolga az is, hogy a vagyonra vigyázzanak, de nemcsak azért vannak Sándor! Ha észrevesz 
valamit, ami nincs jól Sándor, akkor igen is tegyen valamit érte, hogy az igen is jó legyen! A 
Horváth István idejében……… 
 
GÁSPÁR ZOLTÁN: Na ez az! Erre vártam! Tudtam, hogy ez lesz! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Uram, legyen szíves majd ha jelentkezett akkor jó! 
 
BOLYA JÁNOS: Mert ő legalább a településért annyit tett, hogy összesen, az előtte levő 
időszakban az összes képviselő nem. Hogyha ezt valaki tudja cáfolni, hogy miért nem így 
van, az nyugodtan elmondhatja. A fiatalemberrel én még nem találkoztam, nagyon örülnék 
neki, ha valóban a fiatalok mellé állnának. Elhangzott, hogy a fiatalok nem kapnak semmit, 
álljon az élükre, és szervezze a dolgokat. Jöjjenek össze akár egy pingpongozásra, akár egy 
biliárdra. Az előző ciklusokba ilyen nem volt, mivel nem fiatal emberek voltak a testületben. 
Remélem a kis hölggyel együtt az élére állnak a dolgoknak, mert amit tudok segíteni azt 
biztos, hogy megteszem talán még anyagilag is. A fiatalok egyszerűen nem tudnak mit 
kezdeni magukkal. A képviselő-testület tagjai tisztelet a kivételnek ültek a babérjaikon, 
szavaztunk, nem szavaztunk, leszavaztuk, ennyi volt. A polgármester úr tett valamit, akkor 
biztos, hogy leszavazták. De ezt miért kell csinálni? A polgármester nem a településért van? 
Lehet megjegyzéseket tenni vagy mosolyogni rajta. Ez alatt a ciklus alatt, amit én próbáltam 
összeszedni kb. 30 különböző dolgot vitt véghez az ellenállások ellenére. Mennyivel 
könnyebb lett volna, ha melléállnak. A strand a megvalósítása, a polgármester úr, a Slíz Judit 
meg még egy-két ember kivételével nem tettek semmit sem. Csak ellenezték, vigyáztak a 
pénzre. Igaz Sándor? Én azt mondanám Sándor, az lenne a legjobb, talán mivel ön nem is 
tördemici lakos, hogy inkább mondjon le! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: János, már elmondtam az előző testületi ülésen, hogy 
badacsonytördemici lakos vagyok. 1978 óta lakom itt, többet tartózkodtam ezen a településen 
mondjuk, mint a polgármester úr. Mert ő most jött vissza 2002-ben. Ezt elmondtam az előző 
testületi ülésen is. Hogy az állandó lakóhelyem még Badacsonyban van a szülői házban, az 
miért szégyen, vagy miért rossz. 
 
BOLYA JÁNOS: Mert akkor nem fűzi érdek ide. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Itt lakom, itt élek, itt érdekel, hogy mi történik a faluban. 
Miért nem érint engem ez a település! Jobban, mint Önt! Ön is úgy jött ide Tapolcáról, nem 
tudom egyáltalán itt van-e? Vagy csak be van jelentkezve! Köszönöm szépen! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én meg lettem szólítva. Mindig is volt ingatlanom itt, 
valóban laktam Tapolcán, de egyet ne felejtsenek el, hosszú éveken keresztül én itt egy 
nagyon jó asztali tenisz szakosztályt működtettem. Ezt úgy csináltam mint Tapolcai, nagyon 
sajnálom Sanyi, hogy ezt előhoztad, de ez nem volt korrekt részedről. Az igaz, hogy te nem 
vagy állandó lakos, csak ideiglenes lakos vagy, ami tényleg nem valós. Itt van az 
alpolgármester választás, eltelt két hónap és nincsen alpolgármesterünk! Az igazság az, hogy 
négy ciklust csináltam meg, nem is akármilyen aránnyal! Az, hogy 2006-ban a Sanyi kikerül a 
testületből és 13. helyen végez, 2009-ben 9. helyről bejut, 2,5 éven keresztül azért ez nem azt 
jelenti, hogy a legnagyobb támogatottságot élvezi. Én merem mondani, hogy 67 %-os 
aránnyal. Köszönhető annak a hivatalnoknak, akit most igen keményen megbíráltak itt az 
előbb, hogy ő föl tuningolta nektek a dolgaitokat és bejutottatok. Ez való igaz! De most 
kérem, fejezzük be ezt a dolgot, mert ez abszolút nem vezet jó irányba. Alpolgármesteri dolog 
azért lenne fontos, mivel én vagyok a jogosult megjelölni az alpolgármestert, és ezen nem 
fogok változtatni, lassan működésképtelenné válik a falu, azért mert nem tudunk egy 
alpolgármestert választani. És ez nagyon fontos! Mert működni kellene a településnek.  
 
MIKLÓ GIZELLA: A közmunkaprogramban senki sem irányít bennünket, magunk találjuk ki 
mikor mit csináljunk a polgármester úr távollétében, ha éppen nincs itt. A polgármester úr egy 
személyben nem láthat el mindent. A nemzeti ünnepen nem volt zászló, halottak napján nem 
ültettünk virágokat, ahogy szokott lenni. Hát én etikátlannak tartom, hogy a képviselő-
testületben egy családból két képviselő legyen. Valószínű egymás ellen nem fognak szavazni. 
Úgyhogy ez nagyon furcsa helyzet! Azt tudom, hogy ez jogilag rendben van, de…..szerintem 
meg nem. Valamelyik mondjon le! 
 
(Hangos közbeszólás) 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Uram, ilyen átszólásokat nem fogok megengedni! 
Tartsuk tiszteletben egymást! 
 
GÁSPÁR ZOLTÁN: Én feltettem a kezem, de már elmondtam amit akartam! 
 
SZÉKELY GYULA: Szorgalmaznám azt, hogy személyeskedésbe ne menjen át a beszélgetés. 
Igaz, hogy közmeghallgatás, de a falu érdekében próbáljunk meg beszélgetni. Én az Orgona 
utcával kapcsolatosan a vízelterelgetéshez szólnék hozzá. Az Orgona út és a Római út 
kereszteződésében van egy lefedett beton vályú szakasz amelynek a rendeltetése valamikor az 
lett volna, hogy a fentről lerohanó sáros egyveleg belemenjen a csatorna rendszerbe. Ez 
nagyon szépen ki lett pucolva, a választások előtt is, a nyárban is, de csak addig van kipucolva 
ameddig a szem látja, ez a csatorna nem csatlakozik a gerincvezetékhez. Magyarán van, egy 
nagyobb eső megtelik az a betonvályú és az összes sóder, amivel be van töltve az út széle, 
mind megy a Római útra. Én szóltam már, hogy ki kellene azt a kis lyukat pucolni, hogy oda 
bele tudjon a víz menni. A másik a Kisfaludy S. utca, ha Gulácson csöpörög akkor itt már 
gumicsizmában lehet elmenni zömében azon az úton. Nem folyik be az útszélre, ha tudna az 
önkormányzat valahonnan pénzt keresni, az nagyon jó lenne. Bevált módszer, hogy azaz út 
amelyik megy föl a Kisfaludy ház fele fedett csatornarendszer, amely nagyon jól bevált, 
vezetné a hegyből lejövő esővizet, ott egy járdarendszert lehet csinálni, alatta pedig egy 
vízelvezető csatornarendszert. Akkor szélesebb is lenne az az út, ha eső van, nem terítené be a 
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sár. Igaz költséggel járna, de kulturáltabb útszakasz lenne. Ezt a kettőt szerettem volna közben 
elmondani. 
 
PÁHI TAMÁS: Én csak arra lennék kíváncsi, hogy mikor lesz alpolgármester? Azt szeretném 
megkérdezni, hogy a polgármester úr az imént említette, hogy ragaszkodik a döntéséhez. 
Ugye önnek kell javasolni az alpolgármestert, és a testület szavazza meg. Hogyha a testület 
nem ért egyet ezzel és leszavazza ezt, ön viszont ragaszkodik, és újra őt javasolja, és a testület 
leszavazza, meddig fog ez így zajlani, amíg lesz alpolgármester? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Meddig megy? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Erre nincs szabály. 
 
PÁHI TAMÁS: Akkor ez elhúzódhat akár a végtelenségig is. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Végtelenségig is elhúzódhat. 
 
PÁHI TAMÁS: A polgármester úr az imént azt mondta, sőt beszédében legalább háromszor, 
hogy a falu sorsát helyezi előtérbe, és a faluért van. Akkor ez egy kicsit ellentmondásos, hogy 
viszont akkor, mert ragaszkodik a döntéséhez nem lesz alpolgármester. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A gyakorlat az szokott lenni, hogy Lábdihegyet is 
képviseli polgármester. Dr. Bardócz Zsuzsa is így volt és a Sellyei Gábor volt az 
alpolgármester, aki Lábdit képviselte, csak ő valamilyen oknál fogva kilépett a testületből. Ne 
nevessetek Laci. Senki sem kényszerített ki benneteket a testületből. Az égvilágon senki. Most 
én a Szabó Imrét, hogy legyen Lábdihegy is képviselve, őt javasolom az alpolgármesteri 
tisztségre. Tehát sokkal korrektebb az, hogyha a lábdihegyi településrészen is van egy olyan 
ember, aki Lábdihegyet valamilyen szinten figyeli, információkat hoz és megosztja és segít. 
Csupán ennyi a dolog, én ragaszkodom ehhez, nincs előírva, hogy ki kapta a legtöbb 
szavazatot ilyen nincsen. Ez egy nagyon nagy tévedés, hogy ez szabja meg. Egyszerűen 
praktikusan ez a legjobb megoldás. 
 
CSONKA IVETT: Képviselőként ezt a feladatot nem tudná ellátni az Imre? Hogy a 
lábdihegyieket képviseli, és figyel az ott történt dolgokra? Csak alpolgármesterként tudja 
ellátni ezt a feladatot, képviselőként abszolút nem? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én így döntöttem, és így döntök. 
 
ÁRVAI ESZTER: Már dühít ez az egész, miért a polgármesternek kell bizonyítani azt, hogy 
tett-e a faluért, mit tett a faluért egy életen keresztül vezette ezt a falut. Miért a 
polgármesternek kell megcsinálnia mindent? Mindenki úgy csinál, mintha a polgármesternek 
kellene szednie a szemetet, ügyeket intézni, a testületből kellene kinevezni, hogy ki milyen 
feladatot fog koordinálni. A hölgy megmondta, hogy nem irányítja őket senki sem, amióta 
nem irányítja őket a Horváth István. Én nap mint nap hallom reggel amikor beszélgetnek kint, 
szomszédja vagyok az épületnek. Nincs irányítás, mindent a polgármesternek kellene 
csinálni? A családban mindent az apa csinál? 
 
CSONKA IVETT: Arra, hogy kinevezzen egy embert………. 
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ÁRVAI ESZTER: Azt, hogy kinevezze az alpolgármestert, nehogy már ennyit ne tehessen 
meg? Az nem számít, hogy ő nem állandó lakos Badacsonytördemicen, az nem számít? 
Mindenféle juttatást, mindenféle kérelmet az állandó lakcímedre illetékes helyen adhatsz be. 
Most itt meg nem számít, hogy nem állandó lakos! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nem számít Eszti! 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Én csak azt szeretném kérdezni, hogy a polgármester ú miért nem 
hajlandó soha a kompromisszumra. Miért van az mindig, hogy a képviselő-testület a rossz, ő a 
hibás mindenben, a polgármester úr semmiben. Tehát semmiféle kompromisszum készsége, 
hajlama soha nem volt, előtte, amikor mi voltunk akkor sem, de úgy látom, most ugyanaz 
kezdődik, mint ami nálunk volt. Ugyanúgy a Bólya úr támogatásával és egyéb pártfotóival. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Én azt gondolom, hogy én nagyon is kompromisszum 
kész vagyok, sokkal kompromisszumkészebb vagyok, mint bárki más. Egyet azért nem kell 
elfelejteni, a Sellyei Gábor akinek nem volt munkahelye és sajnálom, hogy nincs itt…. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Nem ez volt a kérdés! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Had fejezzem be! A Sellyei Gábornak nem volt 
munkahelye, felvettük ide, aztán meghosszabbítottuk, aztán megint meghosszabbítottuk és a 
végén rábeszéltem én, Gábor fiatalember vagy legyél te az alpolgármester. Négy év múlva 
átadom a stafétabotot neked. És amikor elkezdődött a ciklus, akkor ők úgy kezdték el, Laci 
kivétel ebből most mondom már, hogy nem kérnek tiszteletdíjat. Következő hónapban, 
muszáj erre visszatérnem, következő hónapban megszavazták maguknak a tiszteletdíjat. 
Mindenki még a Gábor is. Ez még hagyján, ez még elviselhető lett volna. Hanem az a 
következő baj, hogy jön ide egy 3 milliárdos beruházás, és akkor összefogva itt egy-két nem 
idevaló emberrel, nem rád gondolok Sanyi, nem idevaló emberekkel egy 3 milliárdos 
munkahely teremtő beruházást nem támogatnak. És sajnos ebben az akkori képviselő-testület 
nem támogatott. Ha akkor támogatnak, akkor itt a fiatalok közül már nagyon sokan Lábdi 
pincébe járnak dolgozni, és munkahelyük van. Plusz 25-30 millió Ft-os bevétel az 
önkormányzatnak, ezt az akkori Pelion igazgatója mondta nekem. Tudod, hogy mit jelent ez? 
25-30 millió Ft-os bevétel évente. Na, ettől kezdve én azt gondoltam, hogy aki képes 3 
milliárdos beruházást elugrasztani, ott nagyon nagy baj van. És akkor először kilépett az 
egyik, belépett egy másik, aki kilépett, mert nem volt munkahelye, kígyót melengettem a 
keblemen ez igaz, mert ez ki is derült később. Aki szintén ellene volt ennek a beruházásnak, 
és azaz úr itt van egyébként, aki hivatali dogozóként ugyanúgy ellene volt tavasszal a Rodostó 
házas beruházásnak, szintén 1,5 milliárdos beruházás. Gondolkodjanak páran ezen el, nem 
egy nagy település vagyunk és ilyen fejlesztések várhatóak. Én bízom benne, hogy a testület 
józansága miatt meg is fog valósulni. Bízva abban, hogy a beruházók nem fognak visszalépni 
ebben a dologban. Azt gondolom, hogy kompromisszum kész vagyok, sok mindenben 
meghajlok a többség akarata előtt, hogyha józan. De egyet azért ne felejtsünk el, ebben van 
tévedésed Sanyi, nem bántóképpen mondom, ős badacsonytomaji születésű vagyok, itt 
töltöttem az életemet, itt volt mindig ingatlanom, itt neveltem sportra a gyerekeket és nagyon 
sokat az életemből Badacsonytomajon dolgoztam, nagyon erős szállal kötődöm ide. A 
családom, az édesanyám rengeteg embert tanított a jóra, én azt gondolom, hogy megpróbálom 
azt az értéket képviselni és e szerint is cselekedni. Gondolkodjanak el egy kicsit, hogy itt 
állandó támadás alatt tartanak, ebben az évben meg a tavalyi évben 300 millió Ft beruházás 
volt Tördemicen, nem kevés. Melyik település mondhatja el ezt magáról, még 
Badacsonytomaj nagyságrendjében sem volt ekkora. És még egy nagyon fontos dolog, ennek 
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ellenére a település nincsen eladósodva. Végig csináltunk csatornázásokat, meg egyéb 
dolgokat, de ezt csak úgy lehet megvalósítani, ha együttműködő testület van, és normálisan 
együttműködünk. A falunak meg van a lehetősége, hogy fejlődjön. Másképp, ha szembe 
mennek a képviselő tagok, akkor nincs lehetőség, hogy fejlődés legyen. Valójában én ezt 
mondtam, amikor alakuló ülés volt, hogy ne játszunk mi parlamentet. Mert itt az megy már! 
Van egy ilyen oldal meg van egy olyan oldal. Azt gondolom, hogy ez egy nagyon nem jó 
dolog. Egy dolog van a település és ennek az érdeke. Ez a legfontosabb! Ha e szerint 
cselekszünk ez a település szép lassan araszolgatva eléri azokat a dolgokat amiket kell. 
Higgyék el nekem, hogy én nem akarok örökké polgármester lenni. Ha akkor a Sellyei Gábor 
nem szúr hátba, akkor én azt gondolom, hogy én már nem vagyok polgármester. Nélküle is 
megvalósult ez a beruházás, hála Istennek! Voltak támogatóink a Széllné Péber Szilvia a 
Horváth István. A Sanyi is ott volt és ő is támogatta ezt a beruházást, a Potornai Edit direkt 
nem jött el arra a dologra, mert tudta, hogy egy kemény ügyről szavazunk. Én azt gondolom 
hála Istennek létesült, és meg van a lehetőség, hogy lépdeljünk előre. Kompromisszum kész 
vagyok, igen is az vagyok, és nekem a legfontosabb, hogy a település előre lépjen. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Én egy gondolattal szeretnék reagálni arra, hogy a mi időnkben a 
képviselőt-testület nem támogatta a beruházást. Ez nem igaz, mindenki meggyőződhet, aki a 
jegyzőkönyvet olvasta. A képviselő-testület teljes szavazattal támogatta a beruházást, amire a 
kérdésünk volt, hogy a rendezési tervben vállalt kötelezettségekre volt nekünk az 
aggodalmunk, amit a jegyzőkönyvben meg is lehet nézni. Amit az akkori jegyző hölgy az 
ötödik nekifutásra mondta ki, hogy igen is kötelezhető lenne a falu a Pince utca 
kiszélesítésére, a közművek áthelyezésére, ami közel 1 milliárdos beruházás lett volna, amit a 
falu nem ért volna fel. Tehát a képviselő-testület ezt a részét nem támogatta, nem a 
beruházást. Holott amikor az ügyvéd itt volt a beruházókkal a jegyzőkönyvben benne van 
mindenki meg tudja nézni, el tudja olvasni. Amikor az ügyvédnő nyilatkozott a tulajdonos 
meg sem szólalt, hogy ő olyan jogoknak az előnyéről, aminek nincs ismeretébe először nem 
mond le. Ugye mondtuk, hogy mondjanak le olyan dolgokról, hogy a Pince utcát a falunak ne 
kelljen a rendezési tervben vállaltak formájában, hogyha elkészül ez a beruházás 
megvalósítani. És ők ezt nem tették meg. A képviselő-testület akkor is nem a beruházást nem 
támogatta Péter, bárki megnézheti a jegyzőkönyvben, ez így ahogy a Péter mondta nem igaz. 
Köszönöm szépen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Annyit reagálnék erre a dologra, hogy ez nem igaz. 
Teszem fel, ha az önkormányzatnak van 10 millió Ft-ja, hogyan tudják belekényszeríteni 
abba, hogy egy ilyen út átalakítást megcsináljon. Sehogyan se! Nem kötelezhetik arra, hogy 
vegyen fel hitelt, csinálja meg ezt az utat. Ez a dolog, idővel megoldódott volna. Akár 
közösen, akár bármilyen módon, ha akkor támogatva van, ugyan úgy ahogy a BonVino-nál, 
ahol 30 tomajinak adnak munkát, ugyanúgy működne ez a lábdihegyi szálloda, csak annyit 
kellett volna csinálni, hogy odaállni a polgármester mellé. Akármilyen nevek is, szembe 
lehetett volna menni velük, csak az akkori testület nem merte venni magának a bátorságot. Én 
azóta is jóban vagyok az egész csapattal, köszönő viszonyban, beszédes viszonyban vagyunk, 
csak nekem más véleményem volt. Bízom benne, hogy engem igazol az idő, és el fog készülni 
ez a beruházás, csak nem mindegy, hogy 4 év alatt vesztettünk 100 millió Ft-ot vagy már 
csörgött volna bele a perselybe ez a pénz. Olyan dologban, aminek nincsen alapja, tehát 
nincsen pénze, nem tudják az önkormányzatot belekényszeríteni. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Azt szeretném kérdezni, hogy a jegyzőkönyvben is le van írva a jegyző 
hölgy negyedik nekifutásra kimondta, hogy kötelezhető. Péter, el lehet olvasni. 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó fejezzük be, mert úgy sem tudunk dűlőre jutni. 
 
JOÓ FERENC: Mivel én többszörösen is meg lettem szólítva először is a Tatár úrnak 
szeretnék a hozzászólására reagálni. Azt gondolom, hogy én empatikus vagyok az ügyfeleket 
mindig kiszolgáltam, hogyha valamiben nem tudok tájékoztatást adni mivel nincsen róla több 
információm csak ami rendelkezésemre áll, arról én nem tehetek. Hogyha ő úgy érezte, hogy 
arrogáns, agresszív voltam, bár én nem emlékszem az esetre egyébként, nagyon sok 
szemétszállításos megkeresés érkezik hozzám, akkor én elnézést kérek tőle nem direkt volt, 
nem szándékos volt. Nagyon sok embernek segítettem, itt van majdnem az összes kollégám, 
szerintem sokan tudják tanúsítani, hogy tisztességesen végzem a dolgomat. Én nem szoktam 
felemelni a hangomat, én ezt visszautasítom, amit a Tatár úr mondott! Főleg úgy, hogy miért 
nem tett utána panaszt a munkáltatómnak, miért ilyenkor kell az ilyet előhozni! A másik a 
polgármester úrnak! Elhiszem, hogy nagyon kompromisszum kész, de néhány dologban 
téved. Én a szálloda beruházást nem elleneztem. Azért mert volt egy bejárás, ami érdekelt, 
elmentem megnéztem életemben először a Ranolder pincét és egy újságíró, aki elment oda 
fényképet készített, amin én is rajta vagyok, nem jelenti azt, hogy én a szálloda beruházás 
ellen voltam. Ami engem érintett volna belőle, hogy azt a tervezett egy Tescónyi kitermelt 
földet, hogyha nem tudták volna letenni itt a településen az én házam előtt vitték volna el. Kb. 
kétezer teherautónyi földet. Én emiatt voltam ezzel az üggyel kapcsolatban csak. Én 
idegenforgalomban végeztem, szeretnék az idegenforgalomból többet is kihozni, a 
polgármester úr téved abban, hogy én ezt a szállodát elleneztem. A turistaházat nem is tudom, 
hogy miből következtetett polgármester úr, hogy én ellenzem! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Meg van most is, át tudnám hozni az iratokat, oda fogom 
adni a szállodával kapcsolatos és a Rodostó házzal kapcsolatos iratokat is, hogy mennyire 
támogattad ezt a dolgot! Jó? És ezzel az ügyet lezártam! Meg van, dokumentálva van a dolog! 
 
BÓLYA JÁNOS: Amit a Laci a polgármester úrral kapcsolatban mondott arra szeretnék 
reagálni. Laci, ha neked a beosztottjaid azt mondják, márpedig így csináljad, akkor te mit 
fogsz hozzászólni? Jól csináljátok így? Nem, ugye, természetes! Ő is a polgármester úr felel a 
település ügyes-bajos dolgaiért. Nem így van? Azon a területen te vagy a főnök, te vagy a 
felelős mindenért! Köszönöm ennyi! 
 
SZÉKELY GYULA: A fejlesztési tervek jöttek szóba. Polgármester úr érzékeltetve lett, hogy 
mire van pénze a községnek. A fejlesztésbe vett úthálózatra gondolok, úgy kell érteni, hogy rá 
lett kényszerítve egy terv egy objektum létesítésével kapcsolatosan a turistaház fejlesztésével 
együtt beleértve az úthálózatot az önkormányzatra? Vagy elkészül, vagy nem? Az 
önkormányzat nem kényszeríthető, mert a kiadásra soha nem lesz meg a fedezet? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Félreértés van, mi a Lacival egy 4 évvel ezelőtti dologról 
beszéltünk, egy 4 évvel ezelőtti fejlesztési tervről. Ez nem a mostani, ez egy más téma. Két 
dologról beszélünk, most én úgy érzem. A Rodostó ház az egy állami beruházás lesz, állami 
finanszírozás. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Szeretnék a Bólya úrnak visszareagálni erre a dologra. Én az én 
cégemmel a saját pénzemet kockáztatom, teljes mértékben önhatalmúan döntök vagy az 
üzlettársammal ketten. Két személyben. Ha 10 dolgozó van, akkor is.  Itt van egy képviselő-
testület. Van a polgármester, van a 4 képviselő. Mindenki dolgozik a faluért, a falunak a javait 
a legmegfelelőbben felhasználni, a legmegfelelőbb dolgokat előteremteni a 
legköltséghatékonyabban és ez mindenkinek egyformán kötelessége. Ugyanúgy a 
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képviselőknek és ugyanúgy a polgármesternek. Itt nem az van, hogy amit a polgármester 
mond, azt kell csinálni? Én, amit én mondok, azt kell csinálni! Itt meg amit a testület határoz, 
azt kell végrehajtani. Csak itt nálunk nem ez történik legtöbbször! Köszönöm szépen! 
 
BÓLYA JÁNOS: Amikor testületi tag voltál, tudod, hogy ez nem így működött? 
 
CSONKA LÁSZLÓ: De így működött. Nem lett végrehajtva, amit megszavazott a testület! 
 
BÓLYA JÁNOS: Elhatároztátok, hogy most azért is leszavazzuk, és leszavaztátok! 
 
KOLOZS SÁNDORNÉ: Itt szó volt a fiatalokról, de az öregekről nem! Nem gondolkoztok 
azon, hogy az öregek részére kellene valamilyen otthont csinálni? Nem akarunk elmenni 
Tapolcára! Egy 5-6 szobás jó lenne. Ha oda kerülünk, nincs ilyen gondolat? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ha hátra fordulsz, az a szemüveges úr tud választ adni! 
A Bólya János tud választ adni! Őneki van egy kész terve idősek otthonára. 
 
BÓLYA JÁNOS: Pénz kell hozzá! 
 
DEMETER SÁNDOR: A Lábdi pincéről akarok beszélni. Én 38 évig zsinórban ott 
dolgoztam. 18-22 embernek adott munkát. A Lábdi pince fölött van egy klikk, egy sem 
idevalósi bejelentett lakos, nyaralójuk van teszik veszik magukat. Sajnos az elmúlt ciklusú 
képviselő-testület ezeknek felült a szekerére. Így az a betegség fertőzés ami akkor volt a 
testületben, az sajnos megfertőzte ezt is. Így most a polgármester egyhelyben topog, mert 
mindig elébe teszik a lábukat, hogy bukjon el. Hivatkozom én is az Erzsire, hogy mit 
hallottam a faluban, hát ugye csak bejárok, hogy majd elfárad a polgármester, aztán majd 
bedobja a törülközőt! Köszönöm! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Van még kérdés valakinek? 
 
KURUCZ ROLAND: Bólya úrhoz lenne kérdésem. Megszavazták a képviselő-testületet, 
önnek ez miért csípi a csőrét? Hogy lemondjanak? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Roland! Egy kicsit tisztességesebben! Ő idősebb 
lényegesen önnél! Tisztességesebben! 
 
KURUCZ ROLAND: Legyen szíves, erre válaszoljon, hogy miért kellene, hogy lemondjon 
Sanyi bácsi vagy az Anett! Őket megszavazták! Ennek valószínű valami oka van, nem? 
Köszönöm! 
 
BÓLYA JÁNOS: Biztos. 
 
MIKLÓ GIZELLA: Mert etikátlan azért! Mert a szavazásnál ketten együtt szavaznak! 
 
BÓLYA JÁNOS: Mert etikátlan! Megbeszélték, hogy amit a polgármester úr mond, azt le 
fogjuk szavazni. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Szerintetek volt így Jani bácsi, akkor is és most is! 
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BÓLYA JÁNOS: Ott voltam nagyon sok esetben Lacikám, olyan nem volt, hogy ott voltatok 
négyen és akkor a polgármester maradt egyedül. 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Ha képviselő-testület úgy döntött, hogy neked vagy a polgármesternek 
nem tetszett, az miért baj? Azt kell elfogadni a polgármesternek, és a törvény szerint kutya 
kötelessége lenne végrehajtani, amit a többség határoz. Ez a törvény! 
 
MIKLÓ GIZELLA: Azért mert etikátlan! 
 
CSONKA LÁSZLÓ: Gizike maga itt él 5 éve a településen, ne mondja meg annak, aki itt él 
60 meg 80 éve? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egy kis nyugalmat kérek! Jó azt hiszem, be kell 
fejeznünk, mert eltolódunk a szélsőségek irányába. Szeretném elmondani, ami az akkori 
testülettől nem volt korrekt, nagy nehezen szerzünk egy orvost, azaz orvos, aki itt lakik 
Lábdihegyen és ellátja az orvosi teendőket, a munkaadója ellen megy az egyik képviselő! Na 
most ez egy kicsit fura dolog! Ezzel olyan helyzet alakult ki, hogy állandóan vétóznom 
kellett, hogyha nem fogjuk megszavazni, akkor a mi orvosunk elkerül Gulács-Tóti- Kisapáti, 
mi meg csatlakozhattunk volna helyettesítő orvosi körzethez, valahova. Na most ez egy 
veszély helyzet volt! Ebbe nagyon megvolt az akkori testület felelőssége, munkaügyi per lett 
belőle, nagyon örülök, hogy ez a helyzet megmaradt. Én azt gondolom, hogy valamikor a 
Gauland doktor is hasonló kártyaszámot látott el. Semmi sem tökéletes, az emberek nem 
tökéletesek, senki sem, nem azt mondom, hogy hibátlan mindenki, de van orvosa a falunak és 
meg van oldva ez a dolog. Na ebben nem voltam kompromisszum kész és a végtelenségig 
elmentem, hogy legyen orvosa a falunak. Ezzel befejeztem a dolgot, köszönöm, hogy 
meghallgattak bennünket! 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 18.42 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 
            polgármester          jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


